
 

 

Interpellation  
 

IS‐återvändare i Nacka 

Terroristorganisationen IS har varit upphov till en av världens värsta humanitära katastrofer i 
senare tid. Det politiska ansvaret faller tungt på de övriga riksdagspartierna för att inte ha 
använt tiden sedan IS genombrott, kring 2014, för att fastställa lagstiftning mot den 
terrorism som är organisationens innersta väsen. 

Sveriges maktpartier har under alla dessa år inte förmått lagstifta mot svenska medborgares 
resor i syfte att utöva eller understödja terrorism, deras deltagande i eller understödjande av 
terrorism i utlandet eller terrorismfrämjande verksamhet i Sverige, penninginsamling, 
soldatrekrytering eller propaganda. 

Uppgifter från Säkerhetspolisen visar att Nacka är en av de många svenska kommunerna 
som kan tvingas, eller redan tvingas, hantera IS‐återvändare.  

Nacka kommuns främsta uppdrag ska i den här situationen naturligtvis vara att stärka 
nackabornas trygghet och inte ägna resurser åt att förbättra tillvaron för dem som 
återvänder till Sverige efter att ha mördat, våldtagit, plundrat och torterat.  

Med anledning av ovanstående ställer vi följande frågor till kommunstyrelsens ordförande 
Mats Gerdau och socialnämndens ordförande Helen Skantze: 

 När kommer kommunen att fastställa antalet IS‐återvändare i Nacka? 

 Har det inletts något samarbete med polisväsendet för att kontinuerligt följa upp 
situationen kring eventuella IS‐återvändare? 

 Är kommunen beredd att genom sin socialförvaltning speciellt hålla skärpt 
uppmärksamhet på eventuella bidrags‐ och servicesökande IS‐återvändare i Nacka? 

 Är kommunen beredd att använda Socialtjänstlagens stadganden om 
sekretessbrytande omständigheter, för att meddela polisen om misstänkt fortsatt 
terrorverksamhet bland IS‐återvändare i Nacka? 

 Kommer Nackas invånare att få tydlig information om ifall det finns IS‐återvändare i 
Nacka samt kommunens arbete kring dessa? 
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